

Armstrong Lee

Managing Director, Worldwide Consulting Group Company Limited

Beginning his career as a management consultant at Arthur Andersen Business Consulting in 1995, Mr. Lee was responsible for advising renowned local and international companies in process re-engineering, market studies, financial planning, strategy formulation and execution.

After leaving the consulting industry, Mr. Lee has held senior executive positions at leading companies in Retail, IT and Insurance industries. He is one of the pioneers in launching the superstore shopping concept in Hong Kong and also the founder of Park’N Shop Cyberstore. Mr. Lee was also responsible for strategic planning, business development and marketing for Oracle and AIA in the Asia Pacific Region.

Mr. Lee left the Management Supports Department at AIA in 2002 and established Worldwide Consulting Group Company Limited which is a leading executive search firm specializing in the recruitment of talent for mid-to-top level positions for renowned MNCs and listed companies in several major industries, such as banking, finance, insurance, investment, retail/ FMCG, IT, telecommunications, real estate public organizations, etc. Mr Lee is also holding the following positions:

- Chairman of the Board of Directors, Hong Kong Education City (2021 – present)
- The 6th Election Committee Member, HKSAR
- Council Member of the Education University of Hong Kong (2022 – present)
- Member of the Social Welfare Advisory Committee, HKSARG (2017 – present)
- Member of the Standing Committee on Language Education and Research, HKSARG (2019 – present)
- Member of the Lump Sum Grant Steering Committee, HKSARG (2019 – present)
- Member of the Human Capital Committee, Financial Services Development Council (2020 – present)
- Member of the Non-local Higher and Professional Education Appeal Board, HKSARG (2018 – present)
- Member of the Finance Committee, Chinese University of Hong Kong, Shenzhen (2019 – present)
- Board Member of the Muse College, Chinese University of Hong Kong, Shenzhen (2019 – present)
- Honorary Chairman of the Hong Kong Children Foundation (2019 – present)
- Chairman of the Association of Lifespan Development & Educational Research for Youth (2018 – present)
- Vice President of the MBA Alumni Association, Chinese University of Hong Kong (2022 – present)
- Founding President of the Alumni Association of Graduate Studies, Chinese University of Hong Kong (2013 – present)
- Director of the Hong Kong Academy of School Managers (2015 – present)
- School Manager of CUHKFAA Chan Chun Ha Kindergarten, Chinese University of Hong Kong (2015 – present)
- School Manager of the St. Hilary’s Primary School and St. Hilary’s Kindergarten (2018 – present)
- School Manager of Tai Kwong Hilary College (2020 – present)



- Vice President of the Global Universities Alumni Union (2015 – present)
- Council Member of the Federation of Alumni Associations of Chinese Colleges and Universities in Hong Kong (2014 – present)
- Honorary Advisor of the HKUST Mainland Alumni Association (2016 – present)
- Honorary Advisor of the Hong Kong Baptist University Greater Bay Area Alumni Association (2020 – present)
- Executive Committee Member of the Hong Kong Professionals and Senior Executives Association (2020 – present)
- Think Tank Member of the Dashun Policy Research Centre (2015 – present)
- Honorary Advisor of Regeneration Society (2018 – present)
- Columnist of the “Master Insight” and “am730” (2017 – present)

Former Duties:

- Council Member of Lingnan University (Oct 2015 – Oct 2021)
- Council Member of the City University of Hong Kong (2008 – 2013)
- Council Member of the Open University of Hong Kong (2003 – 2005)
- President of the MBA Alumni Association, Chinese University of Hong Kong (Jan 2011 – Jan 2022)
- Member of the Education Development Subcommittee, IFPHK (2008 – 2011)
- Director of Friends of Bauhinia, Bauhinia Foundation Research Centre (2010 – 2012)
- Member of the Panel of Film Censorship Advisers, HKSARG (2012)
- Standing Committee Member of the Convocation, Chinese University of Hong Kong (2011 – 2016/ 2018 – 2021)
- Columnist, “Hong Kong Economic Journal”, regular contribution of articles on human resources and education issues (2004 – 2016)

Qualification

Master of Business Administration, the Chinese University of Hong Kong (1995)

Bachelor of Business Administration (Hons), the Chinese University of Hong Kong (1993)

Certificate Programme in E-commerce, Hong Kong Management Association

Associate, Customer Service (ACS) by the Life Office Management Association (LOMA)

Award

Honorary Fellow, the City University of Hong Kong (2014)

Media Interview

<https://mp.weixin.qq.com/s/68QVquF4xWPT07vmOQEX6w>

(in Chinese)

李漢祥先生現任環球管理諮詢有限公司董事，是一位經驗豐富的人力資源管理及策略計劃顧問。李氏成長於一個普通家庭，憑藉努力勤懇，待人謙遜而白手興家。1995年獲得香港中文大學工商管理碩士學位後，李漢祥先生旋即被當年全球最大的商業顧問公司---安達信 (Arthur Andersen) 所羅致；以廣泛的專業知識，為本地及國際公司提供關於流程重組、市場調查、財務策劃、策略制定及執行等的顧問意見。

李漢祥先生曾在零售、資訊科技、保險業的多家大公司擔任高級行政人員。他是在香港引入超級廣場購物概念的先驅，是一間大型連鎖超市網上購物店的創辦人。在十多年的「獵頭」生涯中，李氏每天都接觸大企業的僱主及出類拔萃的行政人員；深諳平步青雲之道，亦明瞭為何不少人才在事業發展上「走冤枉路」。李先生曾為《信報》專欄作家，發表300多篇有關教育、人力資源管理、經濟發展、職業規劃等議題的文章。李漢祥先生是就業天書《青雲路線圖》的作者。本書承蒙香港中文大學校長沈祖堯教授及香港城市大學校長郭位教授撰寫序言，並獲得兩位香港人力資源管理學會前任會長全力推薦。

李漢祥先生熱心於教育事業，扶掖後進，曾擔任香港城市大學及香港公開大學校董會成員。多年來，李氏積極參予組織和領導本港大學的學長計劃，受惠學生數以千計。他經常應邀擔任就業講座的主講嘉賓和模擬面試官。李漢祥先生現任香港中文大學工商管理碩士校友會及香港中文大學研究院舊生會會長。李漢祥先生在2014年獲香港城市大學（城大）頒授榮譽院士銜，以表彰他為城大服務並促進其發展的傑出貢獻。

李漢祥先生深受各大媒體歡迎，經常被無線電視台、Now TV、香港電台、商業電台、新城電台、DBC數碼廣播、及各大報章等邀請接受訪問。李先生是Roadshow節目《職場36計》的主持人，被冠名為「職場大師」。

李漢祥, 董事總經理, 環球管理諮詢有限公司 (人力資源顧問)

現任:

香港教育城董事會主席(2021至今)
香港特別行政區第六屆選舉委員會成員
香港教育大學校董會成員(2022至今)
香港特別行政區政府社會福利諮詢委員會成員 (2017至今)
香港特別行政區政府語文教育及研究常務委員會成員 (2019至今)
香港特別行政區政府整筆撥款督導委員會成員 (2019至今)
香港金融發展局人力資源小組成員 (2020至今)
香港特別行政區政府非本地高等及專業教育上訴委員會成員 (2018至今)
香港中文大學(深圳)財務委員會成員 (2019至今)
香港中文大學(深圳)思廷書院董事會成員 (2019至今)
香港兒童基金會名譽主席 (2019至今)
青少年生涯發展及研究專業協會主席 (2018至今)
香港中文大學工商管理碩士校友會副會長 (2022至今)
香港中文大學研究院舊生會創會會長 (2013至今)
崇基至善會副會長 (2014至今)

香港中文大學校友會聯會陳震夏幼稚園校董會成員 (2015 至今)
德萃幼稚園、小學校董會成員 (2018 至今)
大光德萃書院校董會成員 (2020 至今)
中國高等院校香港校友會聯合會理事 (2014 至今)
香港校董學會理事 (2015 至今)
全球大學校友會聯盟副會長 (2015 至今)
香港科技大學內地生校友會名譽顧問 (2016 至今)
香港浸會大學大灣區校友會榮譽顧問 (2020 至今)
香港專業及資深行政人員協會理事 (2020 至今)
大舜政策研究中心智囊團成員 (2015 至今)
再生會榮譽顧問 (2018 至今)
《灼見名家》，《am730》專欄作家 (2017 至今)

曾任:

嶺南大學校董會成員 (2015 年 10 月 22 日至 2021 年 10 月 21 日)
香港城市大學校董會成員 (2008 至 2013)
香港公開大學校董會成員 (2003 至 2005)
香港中文大學工商管理碩士校友會會長 (2011 年 1 月至 2022 年 1 月)
智經之友理事 - 香港智經研究中心 (2010 至 2012)
香港特別行政區政府影視及娛樂事務管理處電影檢查顧問小組成員 (2012)
香港財務策劃師學會-教育專業發展委員會成員 (2005 至 2010)
香港中文大學校友會聯會教育基金會董事 (2011 至 2013)
香港中文大學校友評議會常務委員 (2011 至 2016/ 2018 至 2021)
香港《信報》專欄作家 (2004 至 2016)

香港城市大學榮譽院士 (2014)
香港中文大學工商管理碩士 (1995)
香港中文大學工商管理學士 (1993)

媒體專訪:

<https://mp.weixin.qq.com/s/68QVquF4xWPT07vmOQEX6w>